
با همکاری بنیاد ملی بازی های رایانه ای 
 استارتاپ »ریس موبیل«، 
ون بازی به آق قلا فرستاد

در روزهای گذشته، س���یل باعث ایجاد خسارت در 
بسیاری از نقاط کشورمان شده است. در شرایطی که 
امدادرسانی به آسیب دیدگان سیل ادامه دارد، بنیاد ملی 
بازی های رایانه ای در راستای عمل به مسوولیت اجتماعی 
خود و کمک به سیل زدگان، با همکاری شتاب دهنده 
کسب و کار فردوسی و استارتاپ ریس موبیل، یک دستگاه 
خودروی ون بازی و همچنین خودرویی ش���امل اقلام 

اساسی را امروز به سمت شهر آق قلا اعزام کرد.
فناوران - در حوادثی همچون سیل یکی از مشکلاتی 
که شرایط را پیچیده تر کرده و باعث شدیدتر شدن بحران 
و سخت تر شدن کمک رسانی می شود وضعیت روحی و 
روانی کودکان و نوجوانان در این مناطق است. با توجه 
به اینکه سیل خسارت زیادی به زیرساخت ها وارد کرده 
و نقاط مسکونی نیز شرایط خوبی ندارند، تقریبا هیچ نوع 
وسیله سرگرمی در اختیار کودکان و نوجوانان قرار ندارد و 
همین موضوع باعث بی قراری آن ها و به تبع آن سخت تر 
شدن شرایط والدین می شود. با توجه به همین نکات 
بنیاد ملی بازی های رایانه ای تصمیم گرفت با همکاری 
شتاب دهنده کسب و کار فردوس���ی در اعزام ون ریس 
موبیل، سهمی در حفظ روحیه کودکان و نوجوانان این 

مناطق داشته باشد. 
ون ریس موبیل مجهز به س���ه شبیه ساز تخصصی 
رانندگی است که از طریق شبکه به یک دیگر متصل بوده 
و بازیکنان می توانند بصورت همزمان با یک دیگر به رقابت 
بپردازند و تا عادی شدن وضعیت در این مناطق بخشی از 

زمان خود را با بازی کردن سپری کنند.
همچنین بنیاد ملی بازی های رایانه ای در کنار ون ریس 
موبیل یک خودرو وانت شامل اقلام اساسی و ضروری را 
به منطقه اعزام کرده تا در حد توان خود به بهبود شرایط 

هموطنان سیل زده یاری رسانده باشد.

مرکز افتای ریاست جمهوری هشدار داد:
۲۰ درصد از سیستم های کنترل صنعتی 

نقص بحرانی دارند
معاونت بررسی مرکز افتای ریاست جمهوری نسبت به 
آسیب پذیری ۲۰ درصد از سیستم های کنترل صنعتی 
نسبت به نقص های بحرانی امنیتی، مطابق با بررسی های 

موسسه امنیتی کسپرسکی، هشدار داد.
فناوران- براساس این گزارش بیش از نیمی از ۴۱۵ 
آسیب پذیری کشف شده در سیستم های کنترل صنعتی 
)ICS(، دارای نمرات CVSS بیش از ۷ هستند که نشان 
دهنده سطح خطر بالا یا بحرانی آن هاست. همچنین 
۲۰ درصد از دستگاه های ICS آسیب پذیر تحت تاثیر 

نقص های بحرانی هستند. 

 مسیریاب »ویز« 
نظم ترافیکی شهر را به هم می زند

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی پایتخت گفت: هر 
مس���یریابی که کاربر زیادی داشته باشد می تواند نظم 

ترافیکی شهر را به هم زند.
مهر - سردار محمدرضا مهماندار در مورد استفاده 
رانندگان از اپلیکیش���ن های مس���یریاب اظهار کرد: 
اپلیکیشن های مسیریاب به منظور جهت یابی سریع تر و 
در راستای کاهش توقف های بی مورد در مسیرها بسیار 

مفید هستند.
وی افزود: به ش���خصه توصیه می کنم رانندگان از 
مسیریاب ها به ویژه مسیریاب های داخلی استفاده کنند 
تا بتوانند در هنگام رانندگی مسیری سر راست تر و بهتر را 

انتخاب کنند و در وقت صرفه جویی کنند.
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ در پاسخ به سوالی 
مبنی بر اینکه اگر راننده ای هنگامی  که به گوش���ی به 
منظور استفاده از مسیریاب ها نگاه کند آیا تخلفی انجام 
داده یا خیر، گفت: استفاده دیداری از این مسیریاب ها 
ممنوع و تخلف است و رانندگان می توانند از سیستم 
صوتی این اپلیکیشن ها در هنگام رانندگی استفاده کنند.

سردار مهماندار با بیان اینکه عنوان شده بود مسیریاب 
»ویز« قابلیت برهم زدن وضعیت ترافیکی معابر را داشته 
و به همین خاطر باید از فعالیت این اپلیکیشن در داخل 
کشور جلوگیری کرد، گفت: هر مسیریابی که تعداد کاربر 
)استفاده کننده( بالایی داشته باشد می تواند ترافیک معابر 
را کنترل کند، یعنی می تواند در یک بازه زمانی کاربران 
را به سمت فلان خیابان راهنمایی کند و یا حتی نظم 

ترافیکی شهر را به هم زند.
وی ادامه داد: البته این را هم بگویم که بعید اس���ت 
مسیریابی بخواهد این کار را انجام دهد؛ چراکه به محض 
اینکه مسیریابی این رفتار را انجام دهد )نه در ایران بلکه 
در تمامی  کشورها( فوراً با آن برخورد می شود و تمامی  

اعتبار شرکت و آن اپلیکیشن زیر سوال می رود.
رئیس پلیس راهنمای���ی و رانندگی تهران بزرگ، بر 
استفاده رانندگان از مسیریاب های ایرانی تاکید کرد و 
گفت: به همین منظور است که تاکید می کنم رانندگان از 
مسیریاب های ایرانی استفاده کنند چراکه این مسیریاب ها 
بر بستر قوانین داخلی کشور فعال هستند و نمی توانند 
رفتارهایی که تنش زا است از جمله هرج و مرج در تردد 
وسایل نقلیه )هدایت رانندگان به برخی خیابان ها برای 
ایجاد ترافیک و …( داشته باشند. سردار مهماندار گفت: 
مسیریاب های داخلی بسیار خوب کار کردند، مورد اعتماد 
و مورد تأیید وزارت ارتباطات هم هستند، ما هم به عنوان 
پلیس راهنمایی و رانندگی سعی می کنیم برای پیشرفت 
کار و بهبود مسیریاب های داخلی به آنها کمک کنیم. وی 
در پایان گفت: اگر مسیریابی قصد برهم زدن نظم عبور و 
مرور خودروها را در شهر داشته باشد به شدت با مدیران 

آن مسیریاب ها برخورد می کنیم.
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ورود پلیس آگاهی به پرونده سیم کارت های بی هویت

فناوران- سایت دیوار اعلام کرد که ۴۰ آگهی فروش چادرهای  هلال احمر در این سایت با هدف جلوگیری از سوء استفاده از اموال دولتی و همچنین 
کاهش آلام سیل زدگان غرب  کشور حذف شد و دیگر هیچ آگهی با این محتوا اجازه انتشار نخواهد یافت. در اطلاعیه سایت دیوار، مشخص نشده که چرا 

قبل از انتشار جلوی این آگهی ها گرفته نشده و آیا اطلاعات فروشندگان این چادرها به پلیس تحویل داده شده است یا خیر.

 حذف آگهی های فروش
 چادر هلال احمر در سایت دیوار

معاون دادستان کل کش���ور و رییس پلیس آگاهی ناجا از 
وجود هزاران سیم کارت بی هویت که از آنها برای کلاهبرداری و 

سواستفاده از مردم استفاده می شود انتقاد کردند.
فناوران - در حالی که سازمان تنظیم مقررات سال گذشته 
مهلتی را برای تعیین تکلیف سیم کارت های بی هویت تعیین و 
پس از آن اعلام کرد سیم کارت های اینچنینی مسدود شده اند، 
بعد از انتقاد معاون دادس���تان کل کشور در فضای مجازی و 
درخواست او برای پرداخت جریمه از سوی اپراتورها، روز قبل 
رییس پلیس آگاهی ناجا نیز اعلام کرد که س���یم کارت های 

بی هویت همچنان در کشور فعال هستند.
توجه به وجود س���یم کارت های بی هویت پس از آن دوباره 
اتفاق افتاد که سایت دیوار با استفاده از سامانه شاهکار اقدام 
به احراز هویت کاربران کرد ت���ا از کلاهبرداری های احتمالی 
جلوگیری کند. اما استفاده از این سامانه نشان داد برخی از 
این کلاه برداری ها گاها با استفاده از سیم کارت های بدون هویت 

انجام می شود.

روز گذش���ته به نقل از معاون دادستان کل کشور در امور 
فضای مجازی نوشتیم: اپراتورهای تلفن همراه به دلیل صدور 
سیم کارت های بدون هویت باید پاسخگوی خسارت های وارد 

شده به مردم باشند.
حالا رییس پلیس آگاهی ناجا نیز از کاهش ۴۰ درصدی 
کلاهبرداری کارت به کارت در سراسر کشور خبر داد و گفت: 

در این خصوص بیش از ۳ هزار خط تلفن همراه مسدود شد.
به گزارش مهر محس���ن حس���ن خانی گفت: در راستای 
جلوگیری از کلاهبرداری کارت به کارت جلساتی را با دادستانی 
کل کشور، معاونان پیشگیری و مس���وولان قضائی، وزارت 
ارتباطات و سایر دستگاه ها تشکیل دادیم. وی در تشریح تلاش 
کارآگاهان پلیس آگاهی در این خصوص افزود: فعلاً در مرحله 
اول بیش از ۳ هزار خط تلفن همراه از اپراتورهای مختلف از 

جمله همراه اول، ایرانسل و رایتل را مسدود کرده ایم.
رییس پلیس آگاهی ناجا گفت: این انسداد خطوط باعث شد 
که در حوزه کلاهبرداری کارت به کارت حدود ۳۰ تا ۴۰ درصد 

کاهش وقوع را خصوصا در ایام نوروز شاهد باشیم.
سردار حسن خانی گفت: در صدد هستیم که ۱۲ هزار خط 
دیگری که در این راستا فعالیت داشتند )سیم کارت های بی نام 

و نشان( را مسدود کنیم.
این مقام انتظامی با توصیه به شهروندان عنوان کرد: چنانچه 
فردی با شما تحت عنوان برنده شدن در قرعه کشی تماس 
گرفت و قصد هدایت به دس���تگاه خودپرداز به بهانه دریافت 
جایزه نقدی را کرد قطعاً فرد تماس گیرنده کلاهبردار است و 

هرگز به درخواست های او اعتماد نکنید.
وی گفت: به پیامک های ارس���الی مشکوک به هیچ عنوان 
توجه نکنید و اطلاعات مربوط به حساب خودتان را به صورت 

تلفنی و یا پیامکی در اختیار هیچ فردی قرار ندهید.
حسن خانی یادآور شد: اگر قرار است هرگونه وجهی از طریق 
کارت به حساب شما واریز و یا انتقال یابد، لازم نیست به باجه 
عابر بانک مراجعه کنید چراکه این امر با ارایه شماره کارت و یا 

حساب و بدون حضور شما امکان پذیر است.

2 خبر
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 اظهارنظرهاي غيركارشناسي،نادرست 
وغيرمنصفانه درمديريت سيلاب سيستان

راشــكي مديرامورمنابع آب زهك گفت:ســال آبــی96-97 رودخانه 
هیرمند هیچگونه ورودی به منطقه سیســتان نداشــت و حقابه سیستان 
از رودخانه هیرمند نیز  براســاس قراداد  توسط کشور افغانستان  تامین 
نشد واين سال را بعنوان  يكی از بدترين سالهای آبی میتوان نام گذاشت 
خوشــبختانه تا کنون  با بارندگی های صورت گرفته در سال آبی جديد 
97-98 در حوضه آبريز رودخانه هیرمند،  شاهد سال آبی  پر آب خواهیم 
بــود وي افزود:در ســیلاب اخیر رودخانه هیرمند که از روز چهارشــنبه 

15/12/97 در منطقه سیستان جريان يافت
قبــل از ورود آب کلیه مســیرها و انهار و رودخانه های منشــعب از 
رودخانه هیرمند در منطقه سیســتان به بهترين شیوه ممكن بازگشايی 
و لايروبــی گرديــده بطوريكه هیچ مانعی جهــت ورود جريان به منطقه 
وجود نداشــته ضمن اينكه در اصلی ترين انشــعاب )رودخانه سیستان ( 
ســد و دريچه جهت کنترل آب وجود نداشــته وضرورتا می بايست آب 
جهت ذخیره ،پخش و انتقال به تالاب مديريت می شــد که خوشبختانه 
بــدون هیچگونه خســارتی آب  هدايت شــد  مديرامورمنابع آب زهك 
اظهارداشت:متاسفانه در اين ســیلاب شاهد اظهار نظرها ی بی اساس و 
بی منطق فردی بوديم که کمترين تخصص را در مســايل آبی نداشت و 
اين اظها ر نظر ها صرفا جهت تخريب مديران دولتی صورت گرفته است 
و بهتر اســت بجای اظهار فضل در اين امــور که کمترين اطلاعی ندارند 
مســايل مربوط به زير مجموعه خود را سر و سامانی ببخشند و وقت خود 
را صرف امــور محول به خود بنمايند مطمئنا اگــر منصفانه به مجموعه 
اقدامات صــورت گرفته در کنترل ،هدايت ،پخش ،ذخیره اين ســیلاب 
قضاوت کنیم بی شــك مديريت اين ســیلاب در نوع خود  بی نظیر می 
باشــد و امیدواريم انتقادات و اظهار نظــر ها با آگاهی کامل و بی نقص و 

بدون غرض صورت پذيرد
افزايش37درصدی بودجه سال98 شهرداری 

اصفهان
اصفهان -  بهمن توکلی فرد -معاون عمران شهری شهرداری اصفهان 
در جمع خبرنگاران گفت : بودجه ســال 98 شهرداری اصفهان حدود 37 
درصد نســبت به سال 97 افزايش داشته و 70 درصد آن مربوط به طرح 
های عمرانی اســت . ايرج مظفر اظهار داشــت : بیشتر بودجه سال آينده 
شــهرداری اصفهان طرح های مهمی مانند قطار شهری با اختصاص 41 
درصــدی از کل بودجه عمرانی ، حاقه حفاظتــی با بودجه 158 میلیارد 
تومان و افزايش ســه برابری بودجه نسبت به سال 97 و مرکز همايشهای 
بین المللی با هزينه 120 میلیارد تومان و افزايش ســه برابری نسبت به 
ســال گذشته که قرار است تاپايان سال 98 قسمت های مهم آن به بهره 
برداری برسد . مظفر گفت :  طرح های عمرانی در حال اجرا با 245 قرار 

داد وبا هزينه 547 میلیارد تومان در حال فعالیت است .
برای نخستين باردر كشور 

سامانه مشاوره گردشگری ايران باشماره 
99221717 به اجرا درآمد 

 اصفهــان - بهمن توکلی فرد- شــرکت طرح تجارت نوين اســپادان 
) يار آشــنا ( با اســتفاده از ظرفیت های زير ســاختی خود با همكاری 
ســازمان میراث فرهنگی  ، صنايع دســتی وگردشــگری و کانون صنفی 
کارگری راهنمايان گردشگری کشور در راستای استفاده بهینه از امكانات 
گردشــگری کشور با شعار  " گردشگری آســان وبه صرفه " و با استفاده 
از تجربیــات راهنمايان خبره گردشــگری  ، در قالــب ايجاد يك مرکز 
تماس گردشــگری ، گام مهمی در اين حوزه برداشــته و خدمات حرفه 
ای گردشــگری به صورت مشاوره وارايه سرويس های خدماتی متنوع در 
تمام گستره جغرافیايی کشور به گردشگران داخلی و خارجی ارايه نمايد . 
مهندس احســان فهامی  مدير عامل اين شــرکت با اعلام اين مطلب 
افزود : با توجه به فرارســیدن سال نو ســامانه گردشگری ايران در طول 
24 ســاعت شبانه روز توسط راهنمايان گردشــگری و بصورت دورکاری 
پاســخگوی تمام نیازهای حوزه گردشگری تماس گیرنده گان می باشند 
و توانمندی ارايه خدمات به زبانهای مختلف را خواهند داشت تا خدمات 

بهتری به گردشگران خارجی نیز داشته باشند . 
وی اظهار داشــت :  آينده ، کانون اصلی توجه و ايده آل گردشــگری 
امروز است که از مرزهای پیش پا افتاده فردی خود فاصله گرفته وبه يك 
بستر اجتماعی قدرتمند تبديل خواهد شد ، بستری که تمام افراد جامعه 
به دلیل نفع بردن از مزايای پايدارش ، آن را به رسمیت خواهند شناخت 

و در جهت پايداری هرچه بیشتر آن خواهند کوشید . 
فهامی گفت : ما با استفاده از شماره 99221717  در همه جای ايران 
اسلامی مان از شرق تا غرب واز شمال تا جنوب همراه شما خواهیم بود . 
مدير عامل شــرکت طرح تجــارت نوين اســپادان در خصوص نحوه 
اســتفاده از اين سامانه گفت :  با استفاده از شماره 99221717 در حال 

حاضر مشــترکین ســیم کارت های همراه اول بدون اســتفاده از کد در 
سراسر کشور می توانند از خدمات اين سامانه بهره مند گردند . 

فهامی افزود : ما پادرعرصه گردشــگری پايدار گذاشــته ايم که در آن 
نقش راهنمايان گردشگری به عنوان مهمترين زنجیره صنعت گردشگری 
بر کسی پوشیده نیست . گردشگری امروز دارای گزينه ها انتخابی متعدد 
و زمان تصمیم گیری کمتر بوده و در صدد اســت از حداقل اوقات فراغت 
خود حداکثر استفاده را ببرد وبنابراين نیاز به منايع اطلاعاتی موثق وقابل 
اعتماد داشــته تا با آســودگی خیال پای به ناشناخته های اين سرزمین 
بگذارد و ما برآنیم که پل ارتباطی محكمی بین راهنمايان گردشــگری و 

گردشگران پايه گذاری کنیم 
گرانی تاكسی و مترو در اصفهان 

اصفهان - بهمن توکلی فرد -شــورای شــهر اصفهان لايحه پیشنهاد 
افزايش میانگین 22 درصدی نرخ کرايه تاکســی در شــهر اصفهان را با 
تاکیــد قیمت 1000 تومان در کورس اول و 800 تومان از کورس دوم به 
بعد تصويب کرد.طبق مصوبه شورای شهر بلیط مترو هم برای سال آينده 

از 700 تومان به 1000 تومان افزايش پیدا می کند
تشکيل كنسرسيوم فعاليت های بين المللی مراكز 

علمی وفناوری پيشرو استان اصفهان 
اصفهان - بهمن توکلی فرد -کنسرســیوم همــكاری های علمی بین 
المللی مشــترک میان مراکــز علمی  وفناوری پیشــرو اصفهان با امضاء 
تفاهمنامه میان روســای دانشــگاه صنعتی اصفهان ، علوم پزشكی ، هنر 

و شهرک عامی و تحقیقاتی اصفهان تشكیل می گردد . 
مدير روابط بین الملل دانشگاه صنعتی اصفهان با اعلام اين خبر گفت 
: اين کنسرســیوم به پیشنهاد دانشگاه صنعتی و درراستای همسو نمودن 
فعالیــت های علمی بین المللی مشــترک میان مراکــز علمی و فناوری 
پیشرو اصفهان به منظور استفاده بهینه از توانمندی های علمی پژوهشی 

و اجرايی و بهره مندی از تجربیات طرفین ايجاد می گردد . 
دکتر ســیما فاخران اظهار داشت : موضوع اين کنسرسیوم هم افزايی 
ظرفیت ها و مزيت های دانشــگاهها و مراکز علمی و فناوری برار اصفهان 
در جهــت ارتقای همكاری علمی و بین المللی و هدايت دانشــگاه ها به 

سطوح بین المللی با انجام فعالیت ها و پروژه های مشترک می باشد . 
قرارداد مهم ذوب آهن با وزارت راه و شهرسازی 

منعقد شد 
اصفهان - بهمن توکلی فرد-ذوب آهن اصفهان موفق به انعقاد قرارداد 
فروش 15 هزار تن ريل 60E1 گريد R260 به وزارت راه و شهرســازی 
شــد. نحوه تســويه اين قرارداد 25 درصد از مبلغ کل قرارداد به صورت 
پیش دريافت بوده و نحوه و شــرايط پرداخت برای هر محموله به صورت 

مرحله ای خواهد بود.
بديــن صورت که 70 درصــد ارزش هر محموله پس از تولید و دپو در 
محل کارخانه و با ارائه اسناد و مدارک آزمايش های کنترل کیفی و تايید 
توسط دستگاه های نظارتی تسويه می شود. 20 درصد ارزش هر محموله 
نیز پس از بارگیری و با ارائه اســناد و مدارک بارگیری تسويه می شود و 
در نهايت 10 درصد باقیمانده ارزش هر محموله، پس از تحويل در محل 

انبار خريدار يا کارگاه تهیه خط واقع در محل پروژه تسويه می گردد.
اجرای طرح بررسی شيوع بيماری مزمن كليه در 

اصفهان
اصفهــان - بهمــن توکلی فرد- فیروزه معین زاده در نشســت خبری 
بااصحاب رسانه به مناسبت روز جهانی کلیه در خیريه بهداشتی و درمانی 
حضرت ابوالفضل )ع(اظهارکرد: طرح بررسی شیوع بیماری مزمن کلیه در 
افراد بالای 18 سال از يك ماه و نیم پیش در شهر اصفهان اجرايی شد .

عضو هیات علمی دانشــگاه علوم پزشــكی اصفهان با بیان اينكه اين 
طرح در مراکز بهداشتی زير نظر معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشكی 
اصفهان انجام می شود، خاطرنشان کرد: اين طرح در راستای پرسشگری 
از افراد از وضعیت و سبك زندگی آن ها به صورت رايگان انجام می شود. 
وی از بیماری کلیه به عنوان بیماری خاموش ياد کرد و اظهارداشــت: 
افراد مبتلا به اين بیماری در مرحله اولیه به ظاهر سالم هستند به همین 
دلیل زمانی که بیماری پیشــرفت می کنــد به مراکز درمانی مراجعه می 

کنند که هدف ما شناسايی بیماران در مراحل اولیه است.
وی ادامه داد: علايم بیماران مزمن کلیه در مراحل اولیه بدون علامت 
است که در نهايت به ضعف و بی حالی منجر می شود و هر اندازه بیماری 

پیشرفته شود علامت ها بیشتر می شود. 
معین زاده بیشــترين علت نارسايی کلیه را ديابتدانست و تصريح کرد: 
بعد از ديابت فشــار خون عامل نارسايی کلیه است که هدف ما شناسايی 
اين افراد اســت.احمد دردشــتی، مديرعامل انجمن خیريه بهداشــتی و 
درمانــی حضرت ابوالفضل )ع( در ادامه مطرح کرد: برگزاری همايش روز 
جهانی کلیه هشــداری برای بیماران کلیوی و آگاه ســازی مردم در اين 
ارتباط اســت و بايد مردم در راســتای نگهداری از کلیه های خود اقدام 

اخبار شهرستان ها
کنند.مديرعامل انجمن خیريه بهداشــتی و درمانی حضرت ابوالفضل )ع( 
بیان داشــت: بر اساس اعلام معاونت درمان وزارت بهداشت در زمان حال 
از هر 11 نفر از جمعیت کشور يك نفر دچار ديابت بوده که خطر بزرگی 
برای جامعه است.وی افزود : براساس اعلام معاونت درمان وزارت بهداشت 
در حال حاضراز هر 11 نفر جمعیت کشــور يك نفر دچار ديابت بوده که 
خطر بزرگی برای جامعه است .دکتر دردشتی اظهار داشت : اکنون چهار 
بخش ديالیز در اصفهان است که 83 بیمار را در هرنوبت ديالیز می کند . 
اين توســعه روز افزون بخش های ديالیز خطری است که بايد در راستای 

کاهش آن حرکت انقلابی و جهشی برداشته شود .
مژگان مرتضــوی افزود: بايــد راه های بیماريابی را به مردم بیشــتر 
شناســاند تا در مراحل پايانی و زمانی که بیماری به اوج خود رسید و به 

مرحله ديالیز رسید به مراکز درمانی مراجعه نكنند.
وی با اشــاره به شعار روز جهانی کلیه’سلامت کلیه برای همه در همه 
جا’ تصريح کرد: محور فعالیت های روز جهانی کلیه در راستای شعار اين 
روز است و اين خیريه نقش مهمی در راستای درمان بیماران کلیوی ايفا 
کرد. رئیس مرکز تحقیقات کلیه دانشگاه علوم پزشكی اصفهان ادامه داد: 

هدف ما پیشگیری و درمان بیماران کلیوی است .
كمک 11 ميلياردی دوب آهن و شركت های همکار 

در جشن گلريزان كميته امداد
اصفهان - بهمــن توکلی فرد -کمك يازده میلیــارد ريالی ذوب آهن 
اصفهان و شــرکت های همكار و تابعه از جمله ، پويش بازرگان ، پويش 
ساخت ، دوارت ، تارابگین و پويش معادن به نیازمندان در جشن گلريزان 
کمیته امداد امام خمینی )ره( اصفهان . در اين اقدام نیك ، خیريه والفجر 
کارکنــان ذوب آهن و کمیته امداد امام خمینی ) ره( لنجان مشــارکت 

دارند و مددجويان آنها در اولويت دريافت اين کمك ها هستند
امکان ثبت نام دارندگان مدرک كارشناسی در 

مقاطع تکميلی حوزه های علميه خواهران
اصفهان - بهمــن توکلی فرد -معاون آموزش حــوزه علمیه خواهران 
استان اصفهان از فراهم شدن زمینه ثبت نام دارندگان مدرک کارشناسی 
دانشــگاهی با رشــته های همســو در مقاطع تكمیلی حوزه های علمیه 
خواهــران خبر داد و گفت : رشــته هايی همچــون تربیت دينی کودک 
و نوجوان و همچنین مشــاور خانواده از جمله رشــته هايی اســت که از 
دانشــگاهیان نیــز پذيرش دارد.معــاون آموزش حوزه علمیــه خواهران 
اســتان اصفهان از آغاز  پذيرش حوزه  علمیه خواهران اســتان اصفهان 
همزمان با سراسر کشور در مقاطع تكمیلی)سطح سه و چهار( برای سال 
تحصیلی 99-1398 خبر داد.خانم  شــفیعی، معاون آموزش حوزه علمیه 
خواهران استان اصفهان گفت: پذيرش مقطع عالی )سطح سه/کارشناسی 
ارشــد( با 8 رشته تفســیر و علوم  قرآنی، فقه  و اصول، تاريخ اسلام، کلام 
اسلامی،مدرسی ادبیات عرب، اخلاق و تربیت اسلامی،  مشاوره خانواده با 

رويكرد اسلامی، تربیت دينی کودک و نوجوان،  انجام می شود.
وی در خصوص پذيرش مقطع عالی تخصصی )سطح چهار/دکتری( نیز 
افزود: پذيرش اين مقطع با 4 رشــته تحصیلی شامل تفسیر تطبیقی، فقه 

خانواده، کلام اسلامی و علوم و معارف قرآنی صورت می گیرد.
 خانم شفیعی افزود: ظرفیت پذيرش سال تحصیلی 99-98، در مقطع 
تخصصی )ســطح چهار( استان اصفهان حدود  40  نفر و در مقطع عالی 

)سطح سه(، حدود  120 نفر است.
وی با اشــاره به امكان ثبت نام دارندگان مدرک کارشناســی در رشته 
های همســو شــامل با حوزه گفت: اين دســته از داوطلبان می توانند با 
رعايت ضوابط و شرايط خاص، در مقطع عالی )سطح 3/کارشناسی ارشد( 

حوزه های علمیه خواهران نام نويسی کنند.
وی ادامه داد: متقاضیان شــرکت در رشته های تفسیر و علوم قرآن ، 
اخلاق و تربیت اسلامی می توانند از مدارک دانشگاهی کارشناسی فقه و 
مبانی حقوق اسلامی، معارف اسلامی و حقوق، فقه مذاهب اسلامی، فقه و 
حقوق اسلامی، معارف اسلامی – فقه و اصول، الهیات و معارف اسلامی و 
ارشاد – فقه و مبانی حقوق )کارشناسی ارشدپیوسته( ، معارف اسلامی و 
علوم تربیتی، معارف اسلامی- روانشناسی، معارف اسلامی و علوم تربیتی، 
مطالعات خانواده، باشــند.خانم شــفیعی مدارک دانشگاهی همسو برای 
شرکت در رشته فقه و اصول را شامل فقه و مبانی حقوق اسلامی، معارف 
اســلامی و حقوق، فقه مذاهب اســلامی، فقه و حقوق اســلامی، معارف 
اســلامی-فقه و اصول و الهیات و معارف اسلامی و ارشاد – فقه و مبانی 

حقوق )کارشناسی ارشد پیوسته( بیان کرد.
معاون آموزش حوزه علمیه خواهران اســتان اصفهــان  با بیان اينكه 
پذيرش در رشــته تربیت دينــی کودک و نوجــوان از دارندگان مدرک 
کارشناســی معارف اسلامی و علوم تربیتی، معارف اسلامی – روانشناسی 
صورت می پذيرد گفت: در رشــته مشــاوره خانواده با رويكرد اسلامی از 
دارندگان مدرک کارشناســی معارف اســلامی و علوم تربیتی، مطالعات 

خانواده و معارف اسلامی – روانشناسی ثبت نام به عمل می آيد.

برنامه های زیرساخت در سال 98 تشریح شد

بهره برداری از 13 هزار کیلومتر فیبر تا 6 ماه آینده

برنامه

معاون شرکت ارتباطات زیرس���اخت از اتمام پروژه ملی »نور ۲« با 
هدف ایجاد و بهره برداری از ۱۳ هزار کیلومتر فیبرنوری در کشور تا 

پایان نیمه اول سال ۹۸ خبر داد.
مهر - اس���ماعیل رادکانی با بیان پیش���رفت پروژه توسعه شبکه 
فیبرنوری در کشور )نور ۲( و اولویت بهره برداری از این پروژه در سال ۹۸ 

گفت: تا پایان نیمه اول سال ۹۸ این پروژه به اتمام می رسد.
وی هدف گذاری برای این پروژه ملی را ایجاد و اجرای بیش از ۱۳ 
هزار کیلومتر فیبرنوری در کشور عنوان کرد و گفت: تاکنون پیشرفت 
بالغ بر ۸۰ درصد در این پروژه حاصل شده است و در هفته دولت سال 

۹۸ به بهره برداری سراسری می رسد.
معاون شرکت ارتباطات زیرساخت با بیان اینکه هم اکنون بهره برداری 
از این پروژه به صورت موردی ص���ورت می گیرد، ادامه داد: برای مثال 

فیبرنوری در مسیر تهران تا مشهد به صورت کامل زیر بار قرار دارد.
وی با بیان اینکه تامین تجهیزات فیبرنوری در این پروژه توس���ط 
تولیدات بومی صورت گرفته است، اضافه کرد: عمده کار در این پروژه 
صورت گرفته و فیبر مورد احتیاج تأمین شده است که امیدواریم در 
مهلت مقرر بهره برداری تکمیلی از این پروژه صورت گیرد که با افتتاح 

آن، شبکه فیبرنوری کشور جهش عظیمی خواهد داشت.
رادکانی تاکید کرد: در پروژه »نور«، هدف افزایش ظرفیت ش���بکه 
ارتباطی کشور است که با اجرای آن، ظرفیت شبکه فیبرنوری به نزدیک 

به ۸۴ هزار کیلومتر می رسد.
در همین رابطه مدیرعامل شرکت ارتباطات زیرساخت نیز با بیان 
اینکه براساس برنامه ششم توس���عه بازار فناوری اطلاعات ۲.۵ برابر 

می شود، از ایجاد مرکز ملی آدرس دهی اینترنت درسال ۹۸ خبر داد.
به گزارش شرکت ارتباطات زیرساخت صادق عباسی شاهکوه گفت: 
اپراتورها به مدد بسترسازی شبکه زیرساخت خدمات مطلوبی ارایه دادند 

و هیچ تنگنای ارتباطی به دلیل مشکلات زیرساختی وجود نداشت.
مدیرعامل شرکت ارتباطات زیرس���اخت، حرکت به سمت توجه به 
حقوق شهروندان، دسترسی آزاد به اطلاعات، تحول دیجیتال و همچنین 
ارایه خدمات مطلوب الکترونیکی به مردم در تمامی حوزه ها به ویژه 
در بخش سلامت، آموزش، دولت الکترونیکی و بانکداری را از جمله 
برنامه های سال ۹۸ بر بستر شبکه ارتباطات زیرساخت عنوان کرد و 
گفت: ما مکلف هستیم بر اساس برنامه ششم توسعه در راستای افزایش 

۲.۵ برابری بازار ICT کشور گام برداریم.
وی گفت: در عین حال با توجه به نقش مهمی که در ایجاد و توسعه 
شبکه ملی اطلاعات داریم، باید تلاش کنیم علاوه بر ارتقا کیفی و کمی 
خدمات با کاهش هزینه ها، ارتقا بهره وری و اثربخشی فعالیت هایمان 
تمامی ارایه دهندگان مجاز خدمات در بخش ICT کشور را مجاب به 
استفاده از ظرفیت ها و خدمات زیرس���اخت کنیم تا آنها نیز خدمات 

مطلوب و اقتصادی به مصرف کنندگان نهایی ارایه کنند.

عباسی شاهکوه بازنگری، اصلاح و اجرایی شدن ساختار سازمانی 
متناس���ب با متدولوژی های روز و تکالیف قانونی، اجرای پروژه های 
زیرس���اختی در ش���بکه انتقال )پروژه تدبیر( ، تکمیل و توسعه 
ش���بکه فیبرنوری ، توسعه سه برابری هس���ته مرکزی شبکه ملی 
اطلاعات )IP( ، اجرای پروژه ه���ای Peering  )تنوع جغرافیایی 
و منطقه ای در تأمین پهنای بان���د بین الملل ، تأمین پهنای باند از 
تولیدکنندگان محتوای سطح اول بین الملل(، پروژه IGW  )ایجاد 
  DRP و توسعه گیت وی های بین الملل(، اجرای پروژه های مرتبط با
)طرح های بازیابی شبکه در ش���رایط اضطراری(، افزایش ظرفیت 
ترانزیت انتقال، تهیه و تصویب اساسنامه شرکت ترانزیت بین الملل، 
اجرای موفق پروژه مرتبط با پایداری شبکه های زیرساختی و اقدامات 
مؤثر در حوزه تأمین پهنای باند بین الملل را از جمله اقدامات مهم 

سال گذشته عنوان کرد.
وی گفت: پیگیری پروژه OSS/BSS ، اتخ���اذ تدابیر لازم برای 
واگذاری فیبر تاریک و صوت بین الملل، پیگیری بازسازی شبکه سوئیچ 
مبتنی بر فناوری IMS، ایجاد و راه اندازی ایستگاه های پایانه فیبرنوری 
در نقاط خاص، ارتقا بهره وری و مدیریت بهینه منابع، ارتقا مرکز تبادل 
ترافیک محتوای داخلی )IXP(، ایجاد مرکز ملی آدرس دهی اینترنتی 
)DNS( و ایجاد توسعه مراکز هم مکانی در دست اقدام است که در 

قالب برنامه های مصوب در سال ۹۸ اجرا می شود. 
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